
 

 

          

  

Referat fra styremøte i Friluftsrådet N&R tirsdag den 12. 

desember 2022 på Teams.   

Deltakere på møte: 

Kommune Fast styremedlem Vara styremedlem 

Kristiansund Jan Richard Meek  

Molde  Sindre Pedersen  

Averøy Ragnhild Berthinussen  

Rauma Harald Krøvel  

Surnadal  Henrik Blekken  

Aure   

Aukra  Rita Rognskog 

Hustadvika Hans Bjarne Tennøy  

Tingvoll   

Heim Marit Liabø Sandvik  

Sunndal Maja Solli  

Smøla   

Gjemnes Arild Nordengen  

   

Administrasjonen 

Ola Fremo                 
Mattis Mikkelsen 
Liv S. Hoel 
Marte Melbø 
Gjøril Berg Skare 
Kristin E. Solli 

 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. 

NB! Husk å sende innkalling til kommunenes postmottak. 

 

Sak 14/22 - Godkjenning av referat fra styremøte i Kristiansund den 
21. oktober 2022.  

Vedtak: Referat fra styremøte den 21. okt. 2022 godkjennes. 



Sak 15/22 - Arbeid med friluftsrådets Arbeidsplan 2023. 

Vedtak: Styret ber administrasjonen tilrettelegge for at friluftsrådets samarbeidsgruppe kan 

gjennomgå (gi innspill til) «Arbeidsplan for 2023», og at dette samla arbeidet legges ut til 

innspill/høring fra samtlige 13 deltakerkommuner, før behandling i styremøte og årsmøte i 

mars 2023. 

 

Nedenfor følger kommunenes utpekte til samarbeidsgruppa i friluftsrådet.  

(Se punkt 10 i samarbeidsavtalen.) 

Medlemmer i samarbeidsgruppa Friluftsrådet N&R fra 2022 

Navn Kommune Etat 

Jan Petter Vad  Rauma Teknisk 

Ragnhild Aas  Hustadvika  Kultur 

Bente Elshaug Kristiansund Kultur 

Oda Reiten Fjærli vikar i 
stillingen, fram til Synnøve 
Follestad er tilbake fra 
permisjon. 

Aure  

Tove Charlotte Æsøy  Aukra  

 Averøy  

Norunn Holten Surnadal  Kultur 

Tina Fløystad Tingvoll  

Siri Fredriksen Gjemnes Kultur 

Sigri Jorunn Ness Spjelkavik Molde Analyse og utviklingsavd. 

Lillian Langset Smøla Fysioterapeut og 
folkehelsekoordinator 

 Heim  

 Sunndal  

 

 

 



Sak 16/22 - Daglig leder rapporterer til styret.  

Vedtak: Styret tar rapportering fra daglig leder til orientering. Bør inneholde et punkt om 
økonomi. 

 

Sak 17/22 – Eventuelt. 

Arild Nordengen fra Gjemnes stilte spørsmål om feremtidig representasjon i 
friluftsrådets styre og representantskap.  

Det er i dag i hovedsak politikere som sitter i styret, og spørsmålet var om der kan 
sitte representanter fra kommuneadministrasjonen.  

 

Svar: Etter kontakt med Samfunnsbedriftene ble det informert om «KS sitt hefte om 
eierstyring».  

Anbefaling nr. 7 i hefte nedenfor: 

-Som hovedregel bør sentrale folkevalgte oppnevnes som representanter i eierorganet 

-Dersom formålet med selskapet er rene driftsoppgaver er det ingen ting i veien for at 

ansatte i kommunens eller fylkeskommunens administrasjon sitter i eierorganet. Dette 

kan bidra til at eierorganet tilføres ønskelig og nødvending fagkompetanse. Selskapets 

daglige leder skal imidlertid ikke sitte der. 

 

 



 

 

 

Referent: Ola Fremo 


